



## 2019 Jackie Chan International Fan Club Gathering and Tour of Datong JC Action Week

成龙 2019 全球影迷聚会暨动作电影周千人影迷团大同之旅

### REGISTRATION OF INTEREST FORM

报名表

Please fill out the following details to register your interest in participating in the Jackie Chan International Fan Club Tour, possibly between July 24<sup>th</sup> – 28<sup>th</sup>, 2019.

有兴趣参加成龙 2019 全球影迷聚会暨动作电影周千人影迷团大同之旅的朋友们 (暂定于 2019 年 7 月 24 - 28 日举办), 请填写以下表格:

Full Name (名字): 必需跟证件(身份证/护照)相符 (must be the <b>same</b> as your travel document)			
Address (地址):  Postcode (邮政编码):	Country of Residence: (现时住的国家):		
	Date of Birth (生日日期):		
	Male/Female (男/女):		
Contact Email (电邮):			

#### Terms and Conditions:

1. Only one application form per person will be accepted. Duplicate application forms will be disregarded.
2. Please fill out the form honestly and accurately. False application forms will also be disregarded.
3. If selected to take part in the celebratory event, the applicant will be required to pay for their own transportation costs to/from Beijing (for fans within China).
4. If selected to take part in the celebratory event, the applicant will be required to pay for their own return airfare to/from China (for overseas fans);
5. Selected participants will be contacted via email. Further details and information will be emailed to the participant after the selection process has been completed. Therefore, please ensure an active email address is given.
6. Please ensure that your name matches exactly as in your travel document. If your name doesn't match your travel document, your application form will be disregarded without further consideration.

#### 备注:

1. 每人只可报名一次, 如有发现重复报名将会被自动取消资格.
2. 请确保内容正确和字迹清晰.
3. 被选中的中国境内幸运儿需自行负责往返北京报到站的交通费用.
4. 被选中的海外幸运儿需要自行负责签证及往返北京的机票及相关的交通费用.
5. 如被选中的幸运儿将收到由影迷会发出的通知及相关细节. 请确保提供的邮箱是开通的.
6. 申请表所填写的名字必须跟证件(身份证/护照)相符.